
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-10-22, § 7 

 

 Tid Tisdagen den 22 oktober 2013 kl. 17:00 – 17:20 
   

 Plats IVA:s konferenscenter, Grev Turegatan 16 
   

 Justerat Tisdagen den 29 oktober 2013 

  

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  
Närvarande  

 
Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordföranden  

Jakop Dalunde (MP) vice ordföranden 

Peter Jönsson (M) 

Anna Cederschiöld (M)  §§ 2-16 

Mikael Eskman (M) §§ 12-16 

Olof Hermansson Wallentin (FP) 

Johan Fälldin (C) 

Bengt Sandberg (S) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Martin Engman (S) 

Ewa Larsson (MP) §§ 2-16 

Sebastian Wiklund (V) 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Johan Möller (M) för Anna Cederschiöld (M) § 1 

Tom Hedrup (M) för Sonny Österman (M) 

Katja Hessle (M) för Mikael Eskman (M) §§ 1-11 

Daniel Almgren (MP) för Ewa Larsson § 1 

 

 Ersättare: 

Johan Möller (M) §§ 2-16 

Katja Hessle (M) §§ 12-16 

Dani Amso (M) 

Karin Callerud Blomstrand (M) 

Karin Falk (S) 

Suleiman Said (S) 

Daniel Almgren (MP) §§ 2-16 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) §§ 6-16 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Anna Wahlström, Ann-Sofie Chudi, Carina 

Jonsson, Christine Oljelund, Eva Olofsson, Jan Lind, Jenny Rydåker, Linda Laine och 

Mattias Sjölander. Borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande 

borgarrådssekreteraren Erica Närlinge från roteln. Personalföreträdaren Birgitta 

Andersson, Reza Etemad och Rolf Bodin närvarade §§ 1-9 samt §§ 14-16. 



  

 

 
 § 7 

Tillkommande kostnader för upprustning av vattenreningsanläggningen i 

Beckomberga sim- och idrottshall. Rapport 

Dnr 4.2.1-381/2013 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner rapporten om tillkommande kostnader för 

 projektet upprustning av vattenreningsanläggningen i Beckomberga sim- och 

 idrottshall. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 1 oktober 2013. 

 
Nämndens behandling av ärendet  

 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Sebastian Wiklund (V) enligt följande: 

 

 Det är positivt att erforderlig upprustning sker i samband med att de större 

 behoven uppdagats. Däremot vet vi sedan länge att underhållet av våra 

 simanläggningar är eftersatt. 

 

 I slutet av 2012 stod klart att renoveringen av Farsta bad- och idrottshall hade 

 fördyrats med ca 30 miljoner kronor, något som direkt belastade den redan 

 beslutade renoveringen av Västertorp, Hässelby och Åkeshovs sim- och 

 idrottshallar. Vi i oppositionen har ännu inte fått besked om hur majoriteten 

 tänker göra när det fattas pengar, däremot har Vänsterpartiet budgeterat för 

 ytterligare 30 miljoner för upprustning av dessa. 

 

 Vi ser även nya fall av eftersatta anläggningar. 

  

 Ett färskt exempel på konsekvenserna av eftersatt underhåll i just våra 

 badanläggningar kan läsas i Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande. Dnr 2013–

 10457 till Miljö- och hälsoskyddsnämnden, i vilken Idrottsnämnden åläggs att 

 utreda, åtgärda och lämna uppgifter gällande 11 av de 24 badanläggningar som 

 drivs i Idrottsförvaltningens regi. Ärendet rör främst brister i 

 badvattenkvaliteten, ventilation, vvc-installationer och fuktskador. Det är helt 

 oacceptabelt att vi som fastighetsförvaltare tillåter dessa situationer att uppstå. 

 

 

 
 



  

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


